
Protokół Nr 33/2011 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Nidzicy 

w dniu 9 września 2011 r. 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: Starosta – p. Ludwik Ekiert, Wicestarosta – p. Lech Brzozowski, 

członkowie Zarządu: p. Robert Radzymiński, p. Janusz Kwiatek, p. Waldemar Słupski, zgodnie z 

załączoną listą obecności oraz Inspektor w Wydziale Finansów - p. Joanna Galska, Dyrektor 

Powiatowego Zarządu Dróg – p. Jacek Dłuski, Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie –           

p. Anna Kalinowska, przewodnicząca PSOUU – p. Ewa Gałka, zastępca kierownika Wydziału Geodezji 

i Gospodarki Nieruchomościami – p. Sylwia Skwarska i Kierownik Wydziału Oświaty, Kultury, Sportu, 

Turystyki i Promocji – p. Sławomir Knapiński. Posiedzeniu przewodniczył Pan Starosta.  

 

Porządek obrad: 

I. Powiatowy Zarząd Dróg:  

1. Podjęcie uchwał w sprawach:  

1) w sprawie udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Olsztyńskiego dotyczącego 

pozbawienia drogi powiatowej: 

1. Nr 1423N Gietrzwałd – dr. kraj. nr 16 – dr. wojewódzka nr 527 od km 0+000 do km 5+399 

kategorii drogi powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej Gminy Gietrzwałd. 

2) w sprawie udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Olsztyńskiego dotyczącego 

pozbawienia drogi powiatowej: 

1. Nr 1372N Unieszewo – Dorotowo – Ruś – Bartąg – Olsztyn Jaroty od km 4+854 do km 

15+873, 

2. Nr 1372N od km 10+096 do km 10+733 i od km 15+873 do km 17+016 kategorii drogi 

powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej Gminy Stawiguda. 

II. Ośrodek Rehabilitacyjno-Edukacyjno-Wychowawczy: 

1. Rozpatrzenie wniosku o utworzenie zakładu aktywności zawodowej. 

III. Wydział Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami:  

1. Sprawa lokalu mieszkalnego w Napiwodzie. 

IV. Wydział Finansowy: 

1. Rozpatrzenie wniosków finansowych. 

V. Wydział Oświaty: 

1. Rozpatrzenie pisma ZNP. 

2. Wyrażenie zgody na zatrudnienie nauczyciela przedmiotów zawodowych bez kwalifikacji. 

 

Ad. I. 

p. Jacek Dłuski omówił projekty uchwał Zarządu w sprawach: 

1) udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Olsztyńskiego dotyczącego pozbawienia drogi 

powiatowej: 

1. Nr 1423N Gietrzwałd – dr. kraj. nr 16 – dr. wojewódzka nr 527 od km 0+000 do km 5+399 

kategorii drogi powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej Gminy Gietrzwałd. 

2) udzielenia opinii do wniosku Zarządu Powiatu Olsztyńskiego dotyczącego pozbawienia drogi 

powiatowej: 

2. Nr 1372N Unieszewo – Dorotowo – Ruś – Bartąg – Olsztyn Jaroty od km 4+854 do km 

15+873, 

3. Nr 1372N od km 10+096 do km 10+733 i od km 15+873 do km 17+016 kategorii drogi 

powiatowej i zaliczenie jej do kategorii drogi gminnej Gminy Stawiguda. 

Uwag nie było. Zarząd jednogłośnie podjął wyżej przedstawione uchwały. 

 

Pan Starosta poinformował, że gościł rolników zaniepokojonych zmianą w systemie 

odszkodowań za ziemię pod trasę nr 7. Wcześniej płacono dużo, ale od 26 sierpnia, zgodnie z 

rozporządzeniem, będą wypłacone wartości 10 razy mniejsze, niż dotychczas, tzn. wartość rynkowa 
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rolna – do 50%. Więc rolnicy dostaną do 20 tys. zł. Takich rolników jest ponad 140. Ich przedstawiciele 

prosili o zorganizowanie spotkania z Wojewodą. Powiat jest w tym sporze stroną. Dostaliśmy ponad 

400.000 zł, a obiecane mamy 600.000 zł. 

 

p. Waldemar Słupski zapytał dyrektora PZD, czy myślał o oznakowaniu drogi na Jabłonkę. 

p. Jacek Dłuski odparł, że można powiesić tabliczkę, ale co to zmieni?  

p. Waldemar Słupski uważa, że w jakiś sposób wyegzekwuje, żeby ciężkie samochody tamtędy 

nie jeździły. 

Pan Starosta prosił o przedstawienie sprawy przepustu, o którym na sesji mówił Przewodniczący 

Rady Gminy Janowiec Kościelny. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że była komisja na miejscu dzisiaj, po opadach deszczu. 

p. Jacek Dłuski stwierdził, że na sesji przedstawiono temat, jako katastrofę. Podczas dzisiejszej 

wizji stwierdzono, że wody w ogóle w tym miejscu nie ma. Zebrała się po drugiej stronie. 

Poinformował, że mieszkańcy składali pismo dnia 14 lutego br. Na bieżący rok środki na ten cel nie 

zostały zaplanowane w budżecie. Przeczytał pismo, jakie zostało wówczas skierowane w odpowiedzi 

(w dokumentacji PZD). Podczas dzisiejszej wizji ustalono, że spotkamy się jeśli będzie się tam coś 

działo niepokojącego. Mieszkańcom zależy na przeprowadzeniu wody na drugą stronę. Trzeba by 

wykonać przepust. 

p. Jacek Dłuski zaznaczył, że pojawił się kolejny temat- droga Janowo-Kuklin. 7 września Urząd 

Gminy zwracała się o budowę chodnika. Odpowiedź była, że będzie możliwość zrealizowania wniosku 

po umieszczeniu środków w planie budżetu. 

p. Jacek Dłuski odniósł się jeszcze do wypowiedzi Przewodniczącego Rady Gminy na sesji, który 

twierdził, że 7 ludzi opierało się o łopaty. W tym dniu pojechała ekipa 3-osobowa, w tym 1 pracownik 

kosił, a 2 oczyszczało rowy. Dodał, że odpowie na to wystąpienie na piśmie i przekaże je również do 

wiadomości Rady Powiatu.  

p. Robert Radzymiński uznał, że dobre jest działanie ze strony powiatu. Pokazano naszą dobrą 

wolę. Przedstawiono sytuację i uwarunkowania prawne. Wynika z nich m. in., że utrzymanie zjazdów 

należy do właścicieli gruntu. 

p. Lech Brzozowski zauważył, że w piśmie należy zaznaczyć, żeby gmina partycypowała w 50% 

kosztów inwestycji. 

p. Jacek Dłuski odparł, że z pisma będzie to jasno wynikało. Czyszczenie rowów wykona PZD. 

 

Więcej pytań do p. Jacka Dłuskiego nie było, więc opuścił salę obrad, a dołączyły p. Ewa Gałka         

i p. Anna Kalinowska. 

 

Ad. II. 

p. Ewa Gałka poinformowała, że na bazie posiadanych budynków chciałaby rozpocząć działanie 

zakładu aktywności zawodowej. Planowane działalności w ramach zakładu to: wytwarzanie podpałki 

(na certyfikacie ze Szwajcarii), zagospodarowanie Parku Jordanowskiego oraz mała gastronomia 

(produkcja kanapek, ciastek, kawy herbaty i ich sprzedaż). Jednostka ma 2 tygodnie na uzupełnienie 

wniosku. Po tym czasie Urząd Marszałkowski prześle dokumenty do zaakceptowania przez samorząd. 

Z dniem 1 grudnia br. planuje rozpoczęcie działalności. Dofinansowanie na jednego uczestnika 

wyniesie 18.500 zł na rok, a zatrudnić planuje 25 osób.  

Pan Starosta zaznaczył, że przyszło zapytanie, czy powiat ma potrzebę utworzenia zakładu 

aktywności zawodowej. 

p. Anna Kalinowska zaznaczyła, że Stowarzyszenie samo będzie prowadzić tę działalność. 

Zarząd pozytywnie zaopiniował utworzenie zakładu aktywności zawodowej. 

Następne p. Ewa Gałka zaznaczyła, że stara się o rozbudowanie DPS. Mają otrzymać decyzję na 

6 osób. Wyraziła prośbę, aby w tym celu nad Ośrodkiem Zdrowia w Napiwodzie zrobić użytkowe 

poddasze, jak w budynku obok i przekazać je w użyczenie dla Stowarzyszenia.  

p. Waldemar Słupski uważa, że sprawę trzeba przemyśleć.  

p. Lech Brzozowski zauważył, że konieczne było by wykonanie ekspertyzy, czy wytrzymają 

fundamenty.  
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p. Ewa Gałka zaznaczyła, że w Urzędzie Wojewódzkim mówiono, żeby składać wniosek jeszcze 

w bieżącym roku. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że jeśli ekspertyza wykaże, że nie można budować, to takie 

rozwiązanie nie będzie możliwe. 

 

Więcej zapytań nie było, więc p. Ewa Gałka i p. Anna Kalinowska opuściły salę, a dołączyła p. 

Sylwia Skwarska. 

 

Ad. III. 

p. Sylwia Skwarska przedstawiła zażalenie p. …………………………………..odnośnie 

zalewania piwnic przez lokatorkę. 

p. Lech Brzozowski stwierdził, że stan sieci kanalizacyjnej jest w katastrofalnym stanie. 

Lokatorka nic nie robi, żeby go poprawić. Nieszczelności są w kuchni i w łazience. Mury są tak 

nasiąknięte, że z zewnątrz odpada tynk. Rury są popękane. Ponadto budynek od zewnątrz  zalewany jest 

przez wody opadowe, które spływają z DPS. Istniejące studzienki są niewystarczające. Wracając do 

mieszkania lokatorki, pomieszczenia są zawilgocone i pojawił się grzyb na ścianach. Uważa, że 

konieczna jest pilnie wymiana instalacji. Lokatorka nie pracuje. Tłumaczy, że nie ma komu zlecić tych 

robót, ale coś by zrobiła. Jednak nic nie robi, syn również jest niezaradny. 

p. Sylwia Skwarska zaznaczyła, że p. ……………… interweniuje kilka razy dziennie. Jeśli nie 

ma ubezpieczenia lokalu, to doktor może skarżyć lokatorkę o wyrządzenie krzywdy.  

Wyliczony został przybliżony koszt naprawy: 715 zł – materiały i 650 zł – robocizna i transport, 

co łącznie daje kwotę 1365 zł.  

Pan Starosta proponował, aby lokatorka zapłaciła za materiały, a nasza grupa przeprowadzi 

remont. Uważa, że osoby niezaradne wymagają wsparcia.  

p. Janusz Kwiatek stwierdził, że może należałoby powiadomić kogoś z MOPS, niech obejmą ich 

pomocą.  

Zarząd postanowił o szybkiej likwidacji awarii. Po tym grupa wyremontuje mieszkanie, a 

kosztem materiałów obciąży najemcę. Uznano też, że PCPR powinien wystąpić do MOPS w 

sprawie tej rodziny.  

 

Ad. IV.  

p. Joanna Galska omówiła następujące wnioski finansowe: 

1) Powiatowy Zarząd Dróg zwraca się prośbą o przesunięcia w ramach posiadanego budżetu na 

kwotę 2500 zł, a mianowicie zmniejszenie rozdziału 60014 § 4440 –  odpis na ZFŚS, a zwiększenie o tę 

kwotę w tym samym rozdziale § 4700 – szkolenie pracowników nie będących członkami korpusu 

służby cywilnej. Wniosek został rozpatrzony pozytywnie. 

2) Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego zwraca się z prośbą o zmniejszenie wydatków w 

rozdziale 71015 § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia o kwotę 363,22 zł, oraz § 4430 – różne 

opłaty i składki o kwotę 56 zł, natomiast zwiększenie § 4300 – zakup usług pozostałych o kwotę 300 zł 

(na zakup znaczków pocztowych) oraz § 4440 – odpis na ZFŚS o kwotę 119,22 zł z uwagi na dokonaną 

korektę odpisu. Wniosek rozpatrzono pozytywnie. 

3) Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie zwraca się prośbą o przesunięcie w ramach rozdziału 

85205 – zadania w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie w § 4170 – wynagrodzenia 

bezosobowe zmniejszyć o 800 zł, a zwiększyć § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia o tę samą 

kwotę. Jednostka chciałaby w całości wykorzystać przyznaną dotację. Wniosek rozpatrzono 

pozytywnie. 
4) Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej otrzymała zwiększenie dotacji celowej na 

2011 r. o kwotę 24.000 zł w dziale 754 – bezpieczeństwo publiczne i ochrona p-poż. na niezbędne 

zakupy w związku z koniecznością spełnienia wymagań ratownictwa chemiczno-ekologicznego i 

uzupełnienie sprzętu ratownictwa technicznego dla jednostek obwodowych i grup poszukiwawczo-

ratowniczych. Jednostka prosiła o zwiększenie wydatków na te cele w rozdziale 75411 –komendy 

powiatowe państwowej straży pożarnej § 4210 – zakup materiałów i wyposażenia. Wniosek 

rozpatrzono pozytywnie. 
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5) wpłynęła decyzja Wojewody o przyznaniu środków na Środowiskowy Dom Samopomocy w 

kwocie 60.600 zł na 12 miejsc dziennych i 3 całodobowe od 1 listopada 2011 r. Należy wprowadzić tę 

kwotę do budżetu po stronie dochodów w rozdziale 85203 – ośrodki wsparcia § 2110 – dotacje celowe 

otrzymane z budżetu państwa na zadania bieżące z zakresu administracji rządowej oraz inne zadania 

zlecone ustawami realizowane przez powiat i po stronie wydatków w tym samym rozdziale w § 2820 – 

dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji 

stowarzyszeniom. Zarząd przyjął decyzję do wiadomości. 

Wszystkie powyższe zmiany zawarto w uchwale Nr 90/2011 w sprawie zmian w budżecie 

powiatu na 2011 rok.  

p. Joanna Galska zaznaczyła, że w konsekwencji wcześniejszych decyzji zmieni się Wieloletnia 

Prognoza Finansowa Powiatu Nidzickiego. Zmiana dotyczy zwiększenia dochodów i wydatków o 

kwotę 84.600 zł, co zawarto w uchwale Zarządu Powiatu Nr 89/2011. 

 

p. Lech Brzozowski poprosił o informacje o kontroli w ZOZ. 

p. Joanna Galska odparła, że kontrola rozpoczęła się w dniu dzisiejszym. ZOZ na poniedziałek-

wtorek ma przygotować dokumenty, III wersje: zakończenie roku 2011, gdyby nie przesunąć spłat rat 

kredytu, jak to będzie, jeśli jedna spłata będzie przesunięta, a jak w przypadku przesunięcia dwóch rat. 

Gdyby zostały przesunięte, to automatycznie zostanie spłacona kwota zobowiązań ponad 313.000 zł. na 

30 czerwca było 374.000 zł, a na koniec sierpnia jest 313.000 zł. Zaznaczyła, że 100.000 zł jest 

względne, bo może wynikać z działalności apteki, więc trzeba liczyć 200.000 zł. Wyraziła prośbę, aby 

na następnym posiedzeniu rozstrzygnąć przesunięcie spłaty rat kredytu, bo ZOZ do 15 września miał 

otrzymać odpowiedź. 

p. Lech Brzozowski zaznaczył, że Minister Kopacz mówiła, iż w przyszłym roku wzrośnie 

kontraktowanie ZOZ. Podała, jakie usługi będą wyżej finansowane. SOR dostaną pieniądze na 

lądowiska. Oprócz ratownictwa docenione będą psychiatria, opieka paliatywna, więc to, o czym 

niegdyś mówił Dyrektor NFZ. On to przewidział. Uważa, że zespół kontrolny powinien dokończyć 

pracę, sprawdzić też wykorzystanie sprzętu w szpitalu. 

 

Ad. V. 

Pan Starosta poinformował, że są nowości w sprawie szkolnictwa zawodowego. 

p. Sławomir Knapiński dodał, że nasze szkoły dla dorosłych będą mogły prowadzić kursy, więc 

kształcenie będzie w szkołach i na kursach.  

Następnie p. Sławomir Knapiński poinformował, że zostali już wybrani doradcy konsultanci, 

potrzebne są pomieszczenia w ZSO. Natomiast Prezes ZNP 7 września br. zwrócił się o to, żeby w 

dalszym ciągu mieli 3 pomieszczenia. Dyrektor ZSO też otrzymał to pismo.  

Zarząd podtrzymał swoje wcześniejsze stanowisko w tej sprawie. ZNP zajmie dwa 

pomieszczenia, a doradcy - jedno. 

p. Sławomir Knapiński przedstawił wniosek Dyrektora ZSZiO o zatrudnienie nauczyciela 

technika-ekonomisty bez kwalifikacji pedagogicznych na 3/18 etatu. Potrzebna jest zgoda organu 

prowadzącego. Poprzednia nauczycielka jest na urlopie zdrowotnym. 

Zarząd jednogłośnie wyraził zgodę. 

 

p. Sławomir Knapiński przedstawił wniosek o cofnięcie stypendium sportowego dla zawodnika 

Klubu Orzeł Janowiec Kościelny.  

Zarząd nie miał uwag; przy 4 głosach - „za” i 1 – „wstrzymującym się” podjął uchwałę Nr 

91/2011 w sprawie cofnięcia stypendium sportowego. 

 

p. Janusz Kwiatek zaznaczył, że w ZSO zauważył, iż klasa nie została odmalowana.  

p. Sławomir Knapiński odpowiedział, że na poniedziałek rano wezwano p. ……………., bo 

ciągle dach cieknie, więc nie było sensu malować. 

p. Lech Brzozowski dodał, że w liceum są potężne roboty. Za 1 miesiąc będzie zrobione. Klasy są 

zalane przez dach. Dopóki nie będzie zlikwidowany przeciek, remont nie może być dokończony. 
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Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący zamknął posiedzenie Zarządu. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

    Małgorzata Wojtaszewska  

 

 

Przewodniczący Zarządu 

/-/ Ludwik Ekiert 

 

Z-ca Przewodniczącego Zarządu 

/-/ Lech Brzozowski 

 

Członek Zarządu  

/-/ Janusz Kwiatek 

 

Członek Zarządu  

/-/ Robert Radzymiński 

 

Członek Zarządu  

/-/ Waldemar Słupski 

 

 

 


